
 

 

Geachte college, 

Onlangs (19 januari j.l) verscheen in de media het bericht over een 19-jarige jongere 
genaamd Armine die 5 maanden een zwervend bestaan had.  

https://www.ad.nl/dordrecht/amine-is-19-en-dakloos-ik-knoop-mijn-veters-om-mijn-
enkels-anders-worden-mijn-schoenen-gestolen~abaa018e/ 

Vraag 1 
Heeft u kennisgenomen van dit bericht?  

Vraag 2               
Kunt u aangeven hoeveel dak- en thuisloze jongeren (16 tot 27 jaar) er in Dordrecht 
zijn? Zo nee, is het college bereid om uit te zoeken hoeveel jongeren in Dordrecht dak- 
of thuisloos zijn? 

Vraag 3                        
Kunt u aangeven wat de meest voorkomende oorzaken zijn van dak- en thuisloos zijn 
van jongeren in Dordrecht?   

Vraag 4                          
De gemeente Dordrecht doet mee aan een landelijke pilot (Actieprogramma Dak- en 
Thuisloze Jongeren 2019-2021) om voor 2021 alle dakloze jongeren van de straat te 
halen). Wat is de stand van zaken met betrekking tot dit actieprogramma? 

Vraag 5                  
Uit het bericht valt te lezen dat de problemen binnen het gezin van deze jongere al 
langer bekend waren bij de hulpverlenende instanties zoals het Veilig Thuis en het 
Wijkteam. Kunt u aangeven wat er is misgegaan bij de hulpverlening waardoor het zover 
is gekomen dat deze jongere tussen wal en schip is komen te vallen? Welke stappen gaat 
het college ondernemen om dit in het vervolg te voorkomen? Als geen actie wordt 
ondernomen, waarom niet?  

Vraag 6                                
Zoals ook uit dit bericht blijkt zouden jongeren niet of nauwelijks gebruik maken van 
bestaande opvangvoorzieningen zoals het Leger Des Heils in Dordrecht omdat zij zich 
daar niet veilig en prettig bij zouden voelen. Deelt u de mening van GroenLinks dat er 
voor dak- en thuisloze jongeren een aparte (nood)opvang zou moeten komen, omdat de 
huidige opvangvoorziening van het Leger Des Heils een enorme drempel voor hen vormt.   
Zo nee, waarom niet?         
                            
                                      
Met vriendelijke groet, 

Necdet Burakcin 

Raadslid GroenLinks Dordrecht 


